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            Sodininkų bendrijos „Elektronika-1“  
Bendrijos valdybos 

 Veiklos ataskaita 
Periodas: 2017 

 2017 metų pavasarinis vandentiekio vamzdžių įtrūkimų remontavimas. Vamzdyno, sklendžių sklypuose 
remontas ar keitimas.   

 Surengti  du protokoluoti valdybos susirinkimai ir keletas neprotokoluotų susirinkimų, dėl mažiau aktualių 
pavienių sodininkų klausimų. 

 Aktyvių sodininkų dėka, palaikoma tvarka įrengtoje vaikų žaidimų aikštelė Viršupio sodų gatvėje, miškelyje.  
 Buitinių šiukšlių bei stambių gabaritų atliekų, pavasarį ir rudenį, išvežimo organizavimas. Apie konteinerio 

pastatymo datą pranešama elektroniniu laikšku visiems pateikusiems savo epaštą, kaip komunikavomo 
priemonę.  Nuo šių metų, pasikeitus buitinių atliekų išvežimo tvarkai Vilniaus mieste, konteinerio 
stambiagabaritėms šiukšlėms nebebus.  

 Šauktas visuotinis ataskaitinis bendrijos narių susirinkimas 2017.04.29d. Susirinkimui neįvykus dėl kvorumo 
trūkumo, pakartotinas susirinkimas vyko  2017.05.13d.  

 Susirinkime pateiktos ataskaitos: valdybos ataskaita ir planai, revizijos ataskaita. Susirinkime kilus 
diskusijoms dėl buitinių atliekų vežėjų įkanių, buvo prašymas pateikti paslaugų kainas įvairių tiekėjų, dėl 
buitinių atliekų išvežimo. Pateikti atsakymą iki liepos mėnesio pabaigos. Buvo atlikta apklausa. Mūsų 
bendrijos mokama kaina buvo mažiausia. Kadangi tai komercinė paslaptis ir įkainis, atlikus apklausą, 
pasirodė tikrai mažas, nesiunčiau šios informacijos elektroniniu paštu.  

 Dalyvavimas sprendžiant bendrijos narių klausimus, visuotinio intereso gynimas valstybės institucijose.  
 Bendrijos interesų atstovavimo teismuose 2017 metais neprireikė.   
 Nuo 2012 metų turime paramos gavėjo statusą.  Šįmet buvo surinkta per 3107,80  EUR paramos. Pernai 

surinkta – 3346,68 EUR. AČIŪ palaikiusiems bendriją! 2017 metais 609,11 EUR buvo panaudoti keliams, 
vandentiekio remontui. Visos likusios lėšos kaupiamos bendrijos sąskaitoje ateities projektams. Tai 
galimybė surinkti daugiau lėšų darbams, kurie kainuoja ne pigiai, pvz kelių remontui. 

 Bendrijos Internetinio puslapio www.elektronika1.yolasite.com informacijos atnaujinimas. Puslapio 
palaikymas nemokamas. Prašome apsilankyti, skaityti naujienas bei kitą aktualią mūsų bendrijos nariams 
informaciją. Be to galite susirasti naudingų pasiūlymų skyrelyje AKTUALU. 
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Planai  2018 –tų metų periodui 

 Išlaidų 2018 -tiems tvirtinimas. Planuojamų išlaidų išklotinė susirinkimui pridedama atskirai (1 puslapis); 
 Pasikeitus buitinių atliekų išvežimo tvarkai, bendrijos nario/bendraturčio mokestį galime mažinti iki 6 

EUR/Arą.   
 Vaikų žaidimų, sporto aikštelės tolesnis įrengimas iš suinteresuotų asmenų lėšų. Dangos krepšinio aikštelei 

įrengimo. Krepšinio lanko įrengimas. Tvoros įrengimas (?). 
 Turime daug problematiškų gatvių atkarpų. Lėšos reikalingos nemažos. Nėra daug norinčių dėtis kelio 

remontui. Viena iš išeičių, žiūrint į ateitį, kaupti 2%, pajamų mokesčio paaukotas lėšas. Pakalbinti draugus, 
draugų draugus, kad paaukotų bendrijai pinigėlius. Kaip tą padaryti, yra pateikta mūsų internetiniame 
puslapyje www.elektronika1.yolasite.com, esant reikalui paaiškinčiau kiekvienam individualiai. 
Norime pastebėti, kad per 2017 metus buvo išduota 14 pažymų dėl įsiskolinimo neturėjimo. Tai reiškia, kad 
bendrijos nariai atsinaujina, atsiranda naujų, suinteresuotų gerbūviu žmonių.  

 Darbas su savivaldybės tarnautojais, dėl stotelių apšvietimo Viršupio ir Mileišiškių gatvėse bei perėjų 
įrengimo Viršupio gatvėje. Miesto gatvių remontavimo.  

 Darbas su skolininkais. 
 
                                Valdyba 


